



INSTALLATION GUIDE

SHOWER CURTAIN ROD

浴簾桿組安裝說明

1. Insert the inner tube of Telescopic Tube Assembly into the recess on the Elbow Joint, and insert the narrow end of the Elbow Joint into the end of the Short Tube. (Fig# 1)
先將可調節浴簾桿內管套進L型塑膠接頭一端,再將L型塑膠接頭另一端套入短浴簾桿內。(如圖示①)
2. Slide Wall Bracket Covers over the end of each tube, then insert the end of each tube into the Wall Brackets and secure the Wall Brackets in place by tighten the Locking Screws provided as Fig#2 shown.
將裝飾蓋套入L型組合的浴簾桿兩端,然後再將固定基座套入浴簾桿兩端,並且用木螺絲鎖緊固定。(如圖示②)
3. Adjust the length of Telescopic Tube Assembly to suit the location you wish by:
 - a/. Twisting the inner and outer tube in opposite direction to unlock the mechanism.
 - b/. Twisting the inner and outer tube in the reverse direction to lock the mechanism.
 Using the Wall Brackets as a template to mark and drill mark positions using 6mm drill bit, then insert the Wall Plugs flush to the wall and tighten the Mounting Screws to fix the Wall Bracket on the wall.
用下列方法去調整可調節浴簾桿所需要適當位置的長度:
a/. 以相反方向扭轉鬆開內管和外管的浴簾桿。
b/. 反轉內管和外管固定浴簾桿。
用固定基座當樣板作記號,並使用6mm鑽頭鑽孔,嵌入塑膠塞並使之齊平於牆面,然後以螺絲鎖緊固定基座於兩邊牆面上。
4. Secure the Wall Bracket Covers over Wall Brackets to finish.
將兩端裝飾蓋套上固定基座即完成安裝程序。

FIXING CONTENTS

組配件內容

